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NAJ BODO V NOVEM LETU NAŠE MISLI ZRELEJŠE, NAŠE ODLOČITVE TEHTNEJŠE, 
NAJ BO NAŠ KORAK ODLOČNEJŠI IN NAŠI CILJI JASNEJŠI.
NAJ BO NOVO LETO SREČNO !



POVEČATI GOSPODARSKO USPEŠNOST

NOVOLETNA BESEDA PRED
SEDNIKA KOLEGIJSKEGA 
POSLOVODNEGA ORGANA 
SOZD GORENJE

Cenjeni sodelavci,
čutim prijetno dolžnost, da vam 
v imenu kolegijskega poslovod
nega organa spregovorim ob pre
hodu v naslednje leto nekoliko 
besed.
Svet, v katerem delamo in živimo, 
zlasti gospodarski ter poslovni 
svet, se v tem času sooča z glo
bokimi strukturnimi sprememba
mi, ki imajo vpliv tudi na druga 
področja, kot so politično, soci
alno in podobno. Vplivajo pa te 
spremembe tudi na tista narodna 
gospodarstva, za katera se je še 
do včeraj zdelo, da lahko žive in 
prežive vase zaprta. Ne da bi 
zmanjševali pomen lastne odgo
vornosti za gospodarske težave 
pri nas, je nanje zelo vplivala in 
še vpliva tudi svetovna recesija. 
Le-ta se v Jugoslaviji zlasti moč
no odraža, vendar tudi na pose
ben način. V razvitejših deželah 
se v takšnem primeru pojavijo 
predvsem težave prodaje izdelkov, 
pri nas pa se soočamo tudi s pro
blemi preskrbe sestavin proizvod
nega procesa, čeprav - vsaj zaen
krat - ni skorajda nikakršnih te
žav s prodajo, pa naj bo to doma 
ali na tujem.

Sedanji gospodarski trenutek v 
SOZD G oren je še posebej obču
timo, saj smo prisotni povsod po 
domovini in v velikem delu tujine. 
V precejšnji meri imamo delovno 
in materialno intenzivno, a tudi 
tehnično-tehnološko zahtevno 
proizvodnjo, vemo pa, da imamo 
za to v domovini na voljo le ome
jene surovinske in energetske vire, 
omejeno pa je tudi domače tržiš
če. Ob premišljevanjih o gospo
darjenju v naslednjem letu nas 
prežema zavest o gospodarskih 
razmerah, ki jih prinaša ekonom
ska stabilizacija, o nujnosti naše
ga prispevka k njej (zunanjetrgo

vinska bilanca, naložbe in podob
no), to pa pomeni, da se močno 
zavedamo tudi tega, da nas dru
go leto čakajo enaki ali še težji 
pogoji gospodarjenja, kot smo 
jim bili priča v tem letu.
Naša pripravljenost ter zasnova 
aktivnosti pa naj ne veljajo Ie za 
naslednje leto, temveč moramo 
stvari zastaviti najmanj za nasled
nje srednjeročno plansko obdob
je, nekatere izmed njih pa je tre
ba obravnavati kot stalnice.
Glede na objektivne gospodarske 
razmere ne predvidevamo v 
SOZD Gorenje v naslednjem letu 
večjih, pomembnejših naložb, in 
sicer tako v obsegu kot v struktu
ri, proizvodno-prodajnega asorti- 
mana, čeprav bo šlo za določene 
spremembe in dopolnitve.
Težišče našega dela bo predvsem 
v ustalitvi in učvrstitvi, to je na
daljnjem tržnem in tehnološkem 
zaokroževanju naslednjih nosilnih 
proizvodno-prodajnih programov:
— program široke potrošnje,
— program profesionalne elektro

nike,
— zeleni program,
— toplotno-inštalacijski program.
Poleg teh nosilnih programov, bo
do prisotne še nekatere druge de 
javnosti kot so livarstvo, gradbe
ništvo, varilna tehnika, robotika 
in podobno. Nasploh bo šlo v na
slednjem letu za utrjevanje celot
ne SOZD, za smotrno organizira
nje in strukturiranje naših materi
alnih, organizacijskih in intelektu
alnih zmogljivosti.
Zato bodo torišča naših dejavno
sti, ki jim bomo morali v letu 
1981 posvetiti vso skrb in pozor
nost, predvsem v:
— opredeljevanju materialnih in

teresov združevanja članic 
SOZD in njihovemu zadovolje
vanju; v tem okviru predvsem 
povezovanju in združevanju de
la ter sredstev (skupna naložba) 
in nadaljnjem razvijanju druž- 
beno-ekonomskih odnosov 
med članicami SOZD ter z dru
gimi;

— iskanju prave vloge in vsebine 
organizacij skupnih izvedb, kot 
so:
delovna organizacija Promet- 
Servis, delovna organizacija 
Raziskave in razvoj, delovna 
skupnost interne banke in de
lovna skupnost Računalniške
ga centra.
Svet se vsebolj sooča z nujo, da 
je potrebno združevati razisko- 
valno-razvojne, tržne, finančne 
in druge potenciale, in sicer 
tam, kjer obstajajo za to primer
jalne prednosti, kjer so že na 
voljo določeni zametki; nadalje 
je potrebno le-te smotrno orga
nizirati in razporediti njihove 
zmogljivosti. Proizvodne delov
ne organizacije bodo morale v 
večji meri spoznavati, da so or
ganizacije skupnih izvedb nji
hove, da so to ustanove, ki naj 
zadovoljujejo njihove potrebe, 
ne pa da pobirajo le prispevke;

— zboljševanju razmerja med uvo
zom in izvozom, a ne za ceno 
večjih primanjkljajev naših iz
delkov na domačem trgu;

— zasnovanju naših medsebojnih 
ekonomskih odnosov na dolgo
ročnejših osnovah, za katere 
bo značilno vse manj pristopa 
"od danes do jutri", temveč 
bodo odločitve temeljile na so
dobnih metodah poslovnega 
upravljanja;

— povečanju gospodarske uspeš
nosti na vseh ravneh, to je pro
duktivnosti, ekonomičnosti in 
rentabilnosti, ob upoštevanju 
tudi tržnih zakonitosti, pri ka
terih bodo prišli do izraza res
nični učinki de/a;

— primernem prilagajanju vse hit
rejšemu razvoju znanosti, teh
nike in tehnologije, ki pa ga 
moramo tudi spodbujati (osno
vati skupne izvedbe in DSSS ta
ko, da mu bodo kos — čvrsta 
združitev sredstev, misli in de
la — ki na vseh ravneh zagotav
lja najprikladnejšo proizvodno 
nadgradnjo);
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— boljšem in kvalitetnejšem izko
riščanju ustvarjalnih zmogljivo
sti naših strokovnjakov, ki jim 
moramo dajati možnosti uve
ljavitve ter si prizadevati po 
čim večjem uresničevanju nji
hovih stvaritev.

Naša pozornost pa ne bo veljala 
le strokovnim delavcem, temveč 
si je v enaki, ali še večji meri tre
ba prizadevati za izboljševanje 
materialnega položaja, pogojev 
dela, stanovanjske gradnje in po
dobno, delavcem v neposredni 
proizvodnji, saj stabilizacijski 
ukrepi često ravno njih najbolj 
prizadenejo.
Več pozornosti bomo namenjali 
tudi zaustavljanju ali zmanjševa
nju zaposlovanja v nekreativnem 
delu režijskih služb, katerih de
lavci bodo morali biti nagrajevani 
resnično po delu.
Še naprej bomo presegali našo 
zunanje-trgovinsko dejavnost s 
kakovostnimi sestavinami nebla
govnih gospodarskih stikov s tuji
no, večjo pomoč, skrb in nadzor 
poslovanja bomo namenjali našim 
podjetjem v tujini, ki so bila često 
prepuščena sama sebi.
Še večji poudarek bomo dajali 
kakovosti in zanesljivosti servisa 
skladno z zamisljijo socialistične
ga marketinga, kjer gre za zadovo
ljevanje družbeno potrjenih po
treb.
Kot doslej bomo tudi vnaprej vre
dnotili naše delo in poslovnost s 
svetovnimi meriti, saj bomo mora
li v SRS izvoziti delovni rezultat 
vsakega tretjega do četrtega zapo
slenega Slovenca, izdelke pa trž
no ovrednotiti na tri do devet
krat večjem tržišču od domače
ga, če bomo hoteli obdržati in 
razvijati doseženo tehnično-teh- 
no loško raven.

Od družbenopolitičnih skupnosti, 
organov in organizacij ter poslov
nih sodelavcev pričakujemo in 
želimo, da pomagajo sooblikovati 
Gorenje, njegovo fizionomijo ter 
prodajne programe, da bomo po 
najboljših močeh zadovoljevali 
potrebe naših delovnih ljudi in 
občanov.

Hkrati pa želimo odpraviti 
tudi določene napake in pomanj
kljivosti. Čas, ki prihaja, bo v vse 
večji meri terjal od nas natančno 
in dosledno ukrepanje; zaostreni 
pogoji gospodarjenja ne bodo do
voljevali neodgovornega ravnanja, 
nediscipline.
Od širših družbenih dejavnikov 
želimo in pričakujemo skrbno 
premišljene, tudi dogovorjene 
svežnje ukrepov, ki naj bodo v 
manjši meri kot doslej poskusne 
narave. V takšnih razmerah se 
OZD, zlasti če so tako velike, kot 
je SOZD Gorenje, težko prilaga
jajo, pogosto to niti ni mogoče. 
Tudi naše organizacije skupnih 
izvedb še niso vselej in v dovolj 
veliki meri dojele vsebine in veli
kosti SOZD, še vedno so preveč 
velenjsko usmerjene . . .
Vsem delavkam in delavcem Go
renja ter poslovnim sodelavcem 
želim v prihodnjem letu mnogo 
uspehov, zadovoljstva in osebne 
sreče.

Predsednik kolegijskega 
poslovodnega organa 
Gregor Švajger

SREČNO 
NOVO 
LET01981!
Malo še in še eno leto bomo po
spravili v Žakelj. Šlo bo med spo 
mine in čez čas se ga bomo spom
nili le še po najpomembnejših 
dogodkih, po tistem, kar je bilo 
za vsakega izmed nas najvažnejše. 
In morda bomo rekli: to je bilo 
leto preizkušnje.
Letos se je končala življenjska pot 
velikana naše revolucije, velikana 
povojne izgradnje, tvorca samo
upravnega socializma, graditelja 
svetovnega miru. Letos, ko bomo 
pozdravljali prihod novega leta, 
prvič ne bo med nami tovariša

Tita, prvič ne bo njegove novo
letne čestitke. Toda Titovo delo 
živi, Tito je med nami in to smo 
letos neštetokrat dokazali. Tito je 
naša zaobljuba in bodočnost.
Letošnje leto smo imenovali tudi 
leto stabilizacije. Krepko smo ga 
čutili. Toda prvi uspehi so vendar
le tu. Novembra smo v Sloveniji 
prvič izvozili več kot uvozili, 
sredstva za razširjeno reprodukci
jo v OZD se počasi večajo, stroš
ki službenih potovanj in reprezen
tance so zmanjšani in še in še. Ve
liko pa je še stvari, kjer se je malo 
ali pa nič premaknilo, marsikaj 
ni tako, kot bi moralo biti — in 
tu so področja našega dela.

Poslovni rezultati Gorenja ob 
koncu leta ne bodo rožnati. Vse
kakor pa ne bodo takšni, kot smo 
jih načrtovali. Težave z reproma- 
terialom, uvozne omejitve, po
dražitve — vse to je bistveno vpli
valo na rezultate. Toda tudi pri 
sebi nismo naredili vsega, kar bi 
morali. Gotovo je, da bo treba 
vprašanje odgovornosti in točno
sti izvrševanja dogovorjenih na
log bolj zaostriti. Pri varčevanju, 
gospodarnem ravnanju z materia
li, orodji in stroji lahko zagotovo 
dosežemo še marsikaj. Bolj bomo 
morali imeti tudi pregled nad vse
mi stroški izven proizvodnje, kva
litetno spremeniti odnose z DO 
Gorenje Promet-Servis in odno
se med TOZD in delovno skup
nostjo. V vseh teh nalogah bo sin
dikat moral imeti svojo vlogo in 
z izpostavljanjem problemov, raz
čiščevanjem odnosov, konkretnim 
delom prispevati k še polnejšemu 
uresničevanju osnovne pravice 
vsakega delavca: pravice do dela 
in pravice do razpolaganja z re
zultati dela.
Konec leta je čas, ko se v veselem 
vzdušju pripravljamo na vstop v 
novo leto, ko si izrečemo tisoče 
in tisoče želja.
Zato vsem sodelavcem v imenu 
Konference osnovnih organizacij 
sindikata, želimo v prihodnjem 
letu mnogo uspehov, zdravja in 
sreče.

Izvršni odbor Konference 
osnovnih organizacij 
sindikata Gorenje TGO
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MLADI V 
GALVANI

Pravzaprav smo najprej mislili predsta
viti le predsednico osnovne organizaci
je Zveze socialistične mladine v tozdu 
Galvana, Marijo Zajec, a se je pogovor 
z njo tako zasukal, da je beseda tekla 
predvsem o delu mladih.
Marija ni Slovenka, a to spoznaš šele, 
ko ti pove, da je doma iz Hrvatskega 
Zagorja. Potem postaneš malo bolj 
pozoren in opaziš, da ji tu in tam uide 
kakšna ne povsem slovenska beseda. V 
Gorenju, kjer že štiri leta dela ob stis
kalnici, se je hitro ujela in vključila v 
delo mladih. Najprej je bila referent za 
kulturo. Žal je ta pri nas bolj životari
la in Marija s svojim delom ni bila pre
več zadovoljna. Vendar so mladi njeno 
delo cenili in jo lani tudi izbrali za 
predsednico svoje osnovne organizaci
je, ki je letos prejela republiško pri
znanje kot najboljša osnovna organiza
cija ZSMS v Sloveniji.
V Galvani je približno 140 mladih, 
članov ZSMS, aktivnih pa je seveda 
dosti manj, vendar so sprejeti progra- 
m dela tudi izvedli in dopolnili z na
logami občinske in republiške konfe
rence. Niso le čistili svojega okolja, 
ampak so se tudi družbenopolitično 
usposabljali in izobraževali. Pripravili 
so predavanja s področja samoupravlja
nja in njegovega razvoja. Ohranjali in 
čuvali so tradicije in vrednote naše soci
alistične revolucije in narodnoosvobo
dilne borbe in negovali spomenik 
NOB v Šmartnem. Prirejali pa so tudi 
športna srečanja in navezovali stike z 
mladimi iz krajevne skupnosti Podkraj. 
Predvsem pa so veliko pozornost po
svetili disciplini in redu v tozdu. Vklju
čili so se v stabilizacijska prizadevanja 
in poskrbeli, da so bili stroji in luči 
med odmorom za malico ugasnjene, 
zapirali pipe, da voda ni po nepotreb
nem odtekala in predvsem varčno rav
nali z materialom.

Vse te naloge zajema tudi njihov pro
gram dela za naslednje leto. Še naprej 
se bodo dejavno vključevali v obravna
vo rezultatov gospodarjenja in v delo 
samoupravnih organov, udeležili se bo
do pohoda po poteh XIV. divizije in 
skrbeli, da bodo njihovi rezultati dela 
in rezultati tozda Galvana čimboljši.

Prepričani smo, da jim bo to uspelo, 
saj vse probleme v svojem tozdu, ki je 
nacionalno izredno raznolik, rešujejo 
skupno.

Marija dela ob stiskalnici, njeno delo je 
normirano in normo ni vedno lahko 
doseči, saj velik del svojih moči in ča
sa posveča družbenopolitičnemu delu. 
Pa ni nejevoljna, le včasih, ko pride v 
sobo, ki jo kot podnajemnica deli z 
drugimi, si zaželi, da bi bila na svojem 
in bi lahko v miru sestavljala programe, 
pisala referate in se učila.

Za prejeto priznanje pa jim seveda 
iskreno čestitamo. Naše čestitke si še 
posebej zaslužijo zato, ker so prva os
novna organizacija ZSMS v velenjski 
občini, ki je dobila republiško prizna
nje.

bg

NAŠ POGOVOR
DELOVNI DAN SERVISERJA 
ŠTEFANA FRASA
Gorenje. Tisoči delavcev za tekočimi 
trakovi, za stroji in ob pisalnih mizah. 
Delavci v tovarni, delavci v prodajalnah 
in delavci pri milijonih potrošnikih 
izdelkov Gorenja. Serviserji. Naši am
basadorji .. . Eden izmed njih — Šte
fan Fras.

"Pridite zjutraj. . so sporočili iz 
servisne izpostave Gorenja na Foitovi 
8 v Velenju !
"Zjutraj opravimo svoje računovodske 
naloge v izpostavi. Oddamo v pregled 
opravljene potne naloge, obračunamo 
v blagajni in dobimo nove potne nalo
ge. Potem uredim 'set' materiala, pre
veriš po nalogih, če so kakšne poseb
nosti pri strankah, in že oddrviš v po
tujoči delavnici..." je bil odrezav 
Štefan Fras in potem bil pripravljen 
tudi na novoletni razgovor.

Štefan se je rodil 10. decembra 1940. 
leta v Stojincih pri Ptuju. Osnovno šo
lo je obiskoval v Markovcih, v Maribo
ru pa se je izučil ključavničarskega po
klica. Leta 1961 je opravil državljansko 
dolžnost v JLA, nato pa prišel v Vele
nje. Devet let je delal v RŠC. "Leta 
1972 sem prišel v servis Gorenja.
Bilo nas je petnajst v starih delavnicah 
ob kolodvorski restavraciji. Štiri leta 
dela v delavnici so hitro minila. Potem 
je prišel na vrsto teren. Moral sem v 
Novo mesto, v Karlovac in Zagreb. 
Največ časa sem prebil v Mariboru. 
Sprva sem popravljal pralne stroje, na
to štedilnike, nakar sem se preusmeril 
v hladilno tehniko . .."

Med tem časom je Štefan mesec dni 
delal tudi na Dunaju, sedaj pa je že ne
kaj časa v velenjski servisni izpostavi, 
ki zajema velik del Slovenije. "Spoznal 
sem kraje od Podvelke v Dravski doli
ni do Podpece pri Črni na Koroškem, 
Sevnico, Šentjanž na Dolenjskem, 
Trbovlje in Trojane, Zgornjo Savinjsko 
z Logarsko. Danes potujem proti Ko
roški, jutri v Trbovlje. Vsak dan tudi 
do šest, sedem posegov. Delaš ves dan, 
dokler ne rešiš zadnje reklamacije.

||

Priznati moram, da je v zadnjem času 
vse manj težav, ker so se tudi potrošni
ki naših izdekov že navadili ravnanja 
s hladilnimi aparati. Vendar so še teža
ve, ker povsod nimajo primernih pro
storov. Skrinja naj ne bi stala v kakšni 
kleti, kjer je manj kot šest stopinj. Si
cer pa vse piše v navodilih . . ."

Delovni dan serviserja je pester, čeprav 
je pri vsem tem opravilu tudi veliko 
administracije. "Res je veliko pisanja 
in računanja. Toda vse to je treba opra
viti. In pri stranki včasih traja obračun 
dalj časa kot sam poseg. Toda evidenca 
mora biti natančna ..

Na pot morajo serviserji vsak dan. Ob 
vsakem vremenu. Opravljajo pomem
bno poslanstvo. O tem ni dvoma Fički 
so prave potujoče delavnice. Ker pa so
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kmetije raztresene daleč po hribih, je 
treba večkrat oprtati torbo z orodjem, 
pa vakuumsko črpalko, varilni aparat. 
"Inv letu 1980 se mi je pripetilo, da 
sem na Plešivcu obtičal v snegu. Kmet
je so prišli pomagat s traktorjem. In 
obtičal je traktor. Morali so po par 
volov. In rešili so traktor, pa še 
fička . . ."

V izpostavi na Foitovi 8 so tudi dežur
ni. "Tudi v ponedeljek, 1. decembra, 
ko je bil praznični dan, sem delal. 
Moral sem v Savinjsko. Ker pa stanu
jem v Velenju, sem večkrat dežurni. 
Delamo tudi ob sobotah in sem pač 
bolj 'pri roki'. Če se pokvari skrinja, 
je treba pomagati."

In prav gotovo Štefan Fras rad poma
ga. Njegova odlika je delo.
Ob delu je minilo leto 1980, novega 
pa bo pričakal v Rdeči dvorani.
In novoletne želje ?
"Mir, stabilizacijo cen in da bi bilo več 
materiala v trgovinah. Da bi lahko 
ugodili vsem željam naših kupcev !"

hj

NOVOLETNO
SREČANJE
Tudi letos nismo pozabili na naše nek
danje sodelavce, saj smo jih povabili na 
novoletno srečanje. Že tradicionalnega 
pogovora in ogleda Gorenja se je letos 
udeležilo nad osemdeset upokojencev, 
ki so obisk v Gorenju izkoristili tudi 
za ogled zabavno-glasbene oddaje Ra
dia Ljubljane.

Za drage goste v Gorenju so v tozdu 
Zamrzovalniki, kjer je bila prireditev z 
nastopom naših znanih pevcev in hu
moristov, rezervirali prve vrste sedežev. 
Veselje je bilo pogledati njihove nasme

jane obraze med nastopom, veliko hva
le in hvaležnosti pa so izrazili tudi po 
končanem nastopu.

Med nekdanjimi sodelavci je bil tudi 
Jože Kovačič, ki skrbno skriva svojih 
76 let življenja. Dejal je:
"V Gorenju sem začel z delom, ko smo 
bili še v prostorih rudnika. Upokojil 
sem se pa tedaj, ko smo delali že v no
vih, lastnih prostorih, v prvi hali. Bil 
sem skladiščnik. No, sedaj pa se vsako 
leto srečujemo na obisku v Gorenju.
Še posebej pa nam bo lahko ostal v 
spominu današnji nastop, ki je bil iz
redno pester in vse mi je bilo zelo všeč. 
Vsi so bili dobri, tudi Tof."

Med upokojenkami pa smo srečali tudi 
Cilko Sušeč, ki je še kot delavka Gore
nja prerezala trak ob otvoritvi zamrzo
valnih omar.

Tokrat pa je prav v tem obratu kot 
upokojenka spremljala prireditev Ra
dia Ljubljana.
"Osemnajst let sem preživela v Gorenju. 
Prišla sem na delo, ko smo dobili pro
store velenjskega rudnika. Začela sem 
pri stiskalnici, na zadnje pa sem delala 
v obratu zamrzovalnih omar. Današnje 
srečanje v Gorenju pa ne bom pozabi
la tako kmalu. Vse točke prireditve 
Radia Ljubljane so bile v redu, od 
glasbenikov do humoristov. Seveda pa 
sem se od srca nasmejala domačim 
pevcem. Ob prehodu starega, stabiliza
cijskega leta želim, da bi bilo novo vsaj 
takšno, kot letošnje. Seveda pa si že
lim zdravja in miru na svetu."

Marsikdo med nekdanjimi sodelavci 
Gorenja se je dodobra razvedril na pri
reditvi Radia Ljubljane. Pa tudi sreča
nje, ki se je nadaljevalo v prostorih je
dilnice, jim bo ostalo v spominu.

NAŠ UPOKOJENEC 
Jože Šuster

V začetku meseca novembra je odšel v 
zaslužen pokoj dolgoletni delavec naše 
delovne organizacije Jože Šuster.
Rojen je bil pred 60 leti v Paški vasi, 
kjer živi še danes.

V Gorenju se je zaposlil leta 1958, to
rej takrat, ko je bilo Gorenje še skrom
na delavnica, s svojimi prostori v vasi 
Gorenje.
Njegovo delo je bilo vseskozi v kontro
li kvalitete, pokoj pa je dočakal na de
lovnem mestu kontrolorja v TOZD 
Galvana.
Težko je najti dovolj toplih zahvalnih 
besed za vložene napore, ki jih je raz
dajal vseh dvaindvajset let, kot dober 
delavec v delovni organizaciji in za 
splošne družbene interese.
Bil je vzoren sodelavec, vedno priprav
ljen vsakomur pomagati, nikdar slabe 
volje, zato bomo njegovo tovarištvo in 
humanost vedno cenili.
Ob slovesu mu iz srca želimo, da še 
dolgo uživa med svojimi dragimi srečno 
in zadovoljno jesen življenja.

Srečko Krajnc

SILVESTRSKI NAMIG
Kam za konec leta ?
Iz Rdeče dvorane so nas obvestili, da 
bo ob vstopnici 500 din namenjenih 
100 din za konzumacijo. Torej, ob pet
ju Tereze Kesovije, Faraonih, Trim 
kvintetu in disco glasbe, vredno pre
misleka.
Vstopnice so še na voljo.
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kulturni
utrinki

NAMESTO UVODA

Izteka se torej zadnje leto tega 
desetljetja. V teh dneh bomo drug 
drug drugemu zaželeli vse mogo
če in nemogoče, segali si bomo v 
roke, in šli potem vsak svojo pot. 
Kakršnakoli bo že ta pot, ne ho
dimo čisto sami zase po njej, 
spremljajmo drug drugega, po
magajmo si, da se bodo vse te 
želje, ki si jih izmenjujemo, ures
ničile, da bomo vsak zase in vsi 
skupaj bolj srečni.
Našim Kulturnim utrinkom pa za
želimo v prihodnjem letu bogatej
še življenje, se pravi več dobrih 
prispevkov!

Snežinke padajo, 
nežne in sanjave, 
padajo,
padajo brezskrbne in razposajene.

Rada bi bila takšna snežinka,
brez misli,
brez teže življenja.
Rada bi bila takšna snežinka, 
ki bi ji tvoj poljub vzel življenje.

Kam vodi te pot, 
iz otroštva v spoznanja ?
Kod vse življenje nastavlja pasti ?
Je vedno sreča v resnici spoznanja, 
ali se kdaj tudi v laži rodi P
Svet ni le spoj dobrega v slabem, 
je prevara človeka človeku, 
grenak okus po prvi ljubezni, 
razočaranje nad samim seboj I

I.C.
bg

V GORENJU SO SNEMALI RADIJSKO ODDAJO

OBISK
DOBRA GLASBA IN VELIKO SMEHA

SAM

Sam. Daleč 
pogled z bele postelje 
sega v jesensko noč 
deževalo je 
sedaj pada sneg 
pokriva sive strehe 
in blatne ulice 
visoke obdaja topole 
beli poljub 
velik poljub 
sam. Daleč
ne ujamem nežnega glasu 
trepetajočih melodij 
v nedejo zvečer 
noč še vedno toči 
snežne solze 
bele solze 
okrog blede luči 
jutri bo sonce 
posušilo bo solze 
in ulice bodo blatne 
in strehe temno sive 
in bom zrl z bele postelje 
v sončni dan 
na dnu bo umazan 
a pogled mi bo segal višje 
višje od vsega 
v modro nebo 
rad bi zaplesal na ulico 
umazanega blata 
sam. Daleč od vsega

hč

Prejšnji teden so nas v obrat zamrzovalnih omar zvabili raz
posajeni zvoki radijskega orkestra in šale, sicer ne čisto nove 
a kaj moremo, takšno je življenje — Tofa in njegovih sprem
ljevalcev. Kar celo uro so nas zabavali in nam skupaj s pevce
ma Majdo Sepe in Jankom Ropretom popestrili malo pust, 
skoraj deževen zimski dan.
Skupaj z nami so nasmejanih obrazov prireditev, ki jo je vo
dil Vili Vodopivec, spremljali tudi naši upokojenci in učenci 
šole Miha Pintar Toledo.

Tako kot mi so s ploskanjem pozdravili domače fante, "Ve
sele Perivjeke", delavce Pralne tehnike, ki so v pesmi prere
šetali probleme, ki nas v Gorenju mučijo in tu in tam tudi 
koga ošvrknili.

Kar prehitro je minil tale obisk, ker pa so ga radijci tudi po
sneli, tako kot se za takšne obiske spodobi, bomo petju, glas
bi in šalam lahko ponovno prisluhnili, ko bo oddaja na spo
redu.

Našo delovno organizacijo je predstavil njen direktor, Peter 
Krepel, ki je orisal razvoj Gorenja in se za hip pomudil tudi 
pri problemih, ki nas tarejo in uspehih, ki jih dosegamo !

Smo se zabavali ? Še vprašate ?
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OBISK: RADIO LJUBLJANA V GORENJU

V četrtek, 18. 12. 1980, so tovarno GORENJE obiskali de
lavci Radia Ljubljana. Tovarna GORENJE — naš pokrovitelj 
je tudi nas povabila na prireditev. Vabilo smo z veseljem 
sprejeli.

V hali zamrzovalnikov je bila velika gneča, a vseeno smo 
dobro videli. Prijetno sta nas zabavala humorista Tone 
Fornezzi — Tof in Janez Hočevar — R ifle. Tudi drugi gostje 
so pripravili prijeten program. Od srca smo se nasmejali.

Bilo nam je všeč, zato smo se domenili, da bomo tudi mi 
povabili delavce GORENJA, ko bomo imeli kakšno priredi
tev ali proslavo, z veseljem pa bomo sprejeli še kakšno njiho
vo povabilo.

ObibVj
SLFsCH 0 V GORENJU

Tof je s seboj pripeljal, pa ne na mopedu Barbaro Jakopič, 
Janeza Hočevarja-Rifleta, Braneta Ivanca in Toneta Gogalo.

Nasmejali, a tudi zbodli so nas "Veseli perivjeki"; Jože Hri- 
beršek, planer, Marjan Korotančnik, tudi planer, Srečko 
Bolha, električar, Mišo Melanšek, skladiščnik (duhovni vod
ja skupine), na instrumentih so jih spremljali:
Janez Pogorelc, komisionar, (harmonika), Stanislav Čanžek, 
tehnolog (kitara), Edo Bahč, konstruktor (bas kitara) in 
Slavko Dobelšek, bobni. Da so vsi razen zadnjega, ki je "uvo
žen" iz Tovarne usnja Šoštanj , delavci Pralne tehnike, 
menda ni potrebno posebej poudarjati, saj nam to pove že 
ime skupine.

S plesnim orkestrom pod vodstvom Jožeta Privška sta nasto
pala Majda Sepe in Janko Ropret, če seveda ne štejemo so
lističnega nastopa trobentačev Rif leta in Tof a.

INFORMATOR - UST ZA OBVEŠČANJE DELAVCEV 
GORENJA. Izdajatelj: Gorenje, Tovarna gospodinjske 
opreme, Velenje. Družbeni organ: Izdajateljski svet — 
predsednik: mag. Jože Zagožen, namestnik predsednika: 
Srečko Krajnc, člani: Stane Kumer, Tatjana Javornik, Alojz 
Kolenc, Slavko Pižorn, Anica Oblak, Janez Kos, Angela 
Delčnjak, Branko Amon, Pavli Strajn, Stane Šmajs, Jožica 
Stukovnik, Franc Magrič, Vinko Srnec, Silva Vivod, Zvone 
Pečnik, Miroslav Lešnik, Terezija Čast, Dušan Jeirha, Jože 
Skornšek, Dušanka Založnik, Rastko Lahk, Srečko Panič. 
Ureja: Uredniški odbor — glavni in odgovorni urednik: 
Hinko Jerčič, člani: Dušan Pirc, Nevenka Žohar-Mijoč, 
Srečko Panič, mag. Jože Zagožen, Dušan Jeriha, Anka 
Melanšek. Izhaja tedensko. Naklada 8000 izvodov. Tisk: 
K ineg ra f, TOZD GRAFIKA. Prevalje, 1980. Oproščeno 
prometnega davka po sklepu 421 /L
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l/S/ S/ /CA/ ŽELIMO.
NAM, OTROKOM TE ŽELJE IZPOLNIJO 
OČETJE, MAMICE, BABICE IN DEDKI.
V ŠOLO PRIDE DEDEK MRAZ. VSI SMO 
GA VESELI.
PIONIRJI ČESTITAMO DELA VCEM. 
TUDI ONI IMAJO VELIKO ŽELJA.
Ml JIH NE MOREMO IZPOLNITI, A 
NAJBRŽ SO TUDI NAŠEGA VOŠČILA 
SREČNO NOVO LETO 1981 
VESELI.
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